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Tomáš Vychodil
Michal Panský
Petr Kotalík
Ladislav Mareška

předseda FC Rokycany

"Máme před sebou první domácí zápas a to nás zavazuje
k zodpovědnému výkonu před naším publikem," říká
trenér Michal Veselý. "Rádi bychom navázali na výkon v
pohárovém utkání proti Sencu. Doufám, že předvedeme
hezkou podívanou, gólově bohatý zápas a nezkazíme
fanouškům chuť k sobotnímu obědu."
Tým se ovšem bude muset obejít bez tří opor základní
sestavy. Na Petříně se zranil obránce Tomáš Glazer,
který stále není zdravotně připraven. Hrát nebude ani
David Lehký - ten pyká za červenou kartu ze stejného
zápasu. Z rodinných důvodů je mimo i Patrik Eger. Na
soupisce jsou tedy tři volná místa a ostatní členové
kádru mají dobrou příležitost chytit svoji šanci.
Když hrály Rokycany s Domažlicemi naposledy, byla to
pro Veselého trenérská premiéra. Jím nově koučovaný
tým vedl ve 48. minutě už 2:0, ale hosté potom čtyřmi
góly zápas otočili a Rokycanům zkomplikovali boj o
záchranu. Je to tedy dobrá příležitost Domažlicím
všechno vrátit.
"Domažlice mají nové trenéry v obou dospělých
kategoriích. Každý hráč se chce ukázat a zajistit si pevné
místo v sestavě," připomíná trenér Veselý. "Takže je
jasné, že nás rozhodně nečeká jednoduchý zápas."

DNEŠNÍ ZÁPAS

"Vážení příznivci našeho klubu.
Jsem rád, že vás mohu opět
přivítat na divizním zápase a na
úvod mnohokrát děkuji za vaši
věrnost, i když minulá sezona
nekončila tak, jak jsme si všich-
ni představovali. Setrvání v
divizi pro nás má velký sportov-
ní význam. Hlavně v návaznosti
na naše středisko mládeže, ale
nesmím zapomenout důležitost
ekonomickou. Máme několik
cílů: pokračovat v jednání s
městským úřadem o smyslupl-
ném řešení majetkoprávních
vztahů v areálu. Co se týká
sportovní stránky, v divizi by-
chom rádi hráli do šestého mís-
ta a hlavně chceme naše béčko
ihned vrátit do I.A třídy. Věřím,
že v nové sezoně společně pro-
žijeme hodně radostných vý-
sledků. A konečně to nejdůleži-
tější: všem přeju hodně zdraví."

Poprvé v nové sezóně se FC Rokycany představí v domácím
divizním zápase. Ve druhém kole se utká s rezervou Domaž-
lic. Zatím náš klub odehrál dva velmi těsné zápasy, které ale
pokaždé prohrál o gól. Pohárový duel s Doubravkou 1:2 až po
prodloužení a v 1. kole divize na Petříně 0:1.

ROZHODČÍ UTKÁNÍ

PAVEL FAIT

Po MOL Cupu hrají Rokycany poprvé doma i divizní utkání.



PROFIL

RYBAŘ
Loni v létě odešel MATĚJ RYBAŘ (21) 
z Rokycan, aby si v Sokolově zkusil za-
hrát třetí ligu. Vzal to ještě oklikou přes
Mariánské Lázně, ale novou sezonu už
začal opět doma v zelenočerném dresu.
"Něco mi říkalo, že je zase čas se sem
na nějakou dobu vrátit," tvrdí Matěj. 

Kromě toho, že v Rokycanech hraje divizi,
podílí se také na trénování naší mládeže -
je asistentem u žákovského týmu U13.
Dlouho koketoval i s vrcholovým futsalem,
nastupoval za SK Interobal Plzeň, dokonce
byl v dorostenecké reprezentaci. Teď si
chodí kopnout už jenom rekreačně. Pro
návrat do Rokycan se rozhodl i přesto, že
měl jiné nabídky a dokonce z vyšší soutě-
že. Je totiž rád, že může být zpátky v
klubu, kterým si prošel od svého dětství.

Matěji, jaký byl ten rok
mimo Rokycany? Co ti
to fotbalově dalo?
V Sokolově jsem si vy-
zkoušel třetí ligu. Pár
startů tam mám a mi-
mo to jsem musel na-
brat fyzický fond. Do
Mariánek jsem šel kvůli
tomu, abych měl maxi-
mální herní vytíženost,
což se mi povedlo.
Chyběl jsem jenom v
zápase s Rokycany a
potom v posledním
kole. Myslím si, že ta
roční pauza mi opravdu
hodně pomohla. 

Bylo jasné, že se
vrátíš, nebo se objevily
i jiné možnosti?
Přišlo pár nabídek od
ČFL až po nejnižší  sou-

těže, ale dal jsem před-
nost domovu, cítil jsem
to tak. Můj návrat se
řešil poměrně dlouho a
neobešlo se to bez
komplikací. Třeba už
tady dohraju, třeba mi
časem přijdou jiné
nabídky, uvidíme.

Když jsi odcházel, byl
jsi stoper. Kde teď
bude tvé místo, když je
na tomto postu docela
velká konkurence?
Trenér se mnou počítá
hlavně do defenzivních
řad. Mně vyhovuje post
stopera, ale teď se vží-
vám i do pozice kraj-
ního beka. Když mi
trenér řekne, co přesně
po mě vyžaduje, doká-
žu odehrát i jinde.

MATĚJ



JSEM UNE-
ŠENÝ Z KU-
ŽELA. JIRKA
DRÁBEK 
JE TAKY 
PĚKNEJ
KOUZELNÍK.

Máš nějaký fotbalový
vzor a je to tedy
obránce?
Momentálně nemám
žádný idol, kdysi to
byl například Sergio
Ramos nebo Pepe.
Kvůli jejich tvrdosti a
zároveň zodpověd-
nosti vůči týmu. Teď
jsem unešený z naše-
ho Kužela (Jirky Dráb-
ka) - to je někdy taky
pěknej kouzelník.

Přišel jsi do týmu,
který se udržel v
divizi jen s velkým
štěstím. Jaké teď
budou vaše cíle?
Nějaký vnitřní cíl jsme
si v kabině dali a když
se rozhlédnu, vedle
koho tam sedím, tak
se nebojím, že
bychom to nesplnili.
Ale hlavně bych rád
viděl a slyšel po kaž-
dém domácím zápase
potlesk, jako tomu
bylo po pohárovém
zápase se Sencem.
Věřím, že  se bude fa-

a v zimě do haly za
Pobřeží Kocoviny.

Ty v klubu také už
nějakou dobu trénu-
ješ kluky v kategorii
U13, viď?
Jo, to mě moc baví.
Trénujeme s Jirkou
Šíšou (asistent u mu-
žů). Známe se  docela
dlouho, vyhovujeme
si navzájem. Baví nás
to, že klukům něco
řekneme nebo jim s
něčím pomůžeme, a
oni to udělají v zápase
automaticky. Je su-
per, jak je ta práce s
dětmi hned vidět. Je
to hlavně díky Jirkovi.
Je před námi ještě
kus cesty, ale těším
se na  společné zdo-
konalování.

Co tě ještě baví
kromě fotbalu? Tvůj
instagram je plný
fotek z cestování.
Je to tak, cestování
miluju.  Nedávno jsem

nouškům náš fotbal
líbit a přitáhne to čím
dál tím více lidí.

Na vysoké úrovni jsi
hrál i futsal, kde jsi
byl v reprezentaci
U19. Ještě kombinu-
ješ oba sporty?
Už ne. S vrcholovým
futsalem jsem skon-
čil, i když jsem měl
nejspíš dobře našláp-
nuto - reprezentace,
tréninky s nejlepšími
hráči... Ale z určitých
důvodů to skončilo,
nerad o tom mluvím.
Když mám čas, cho-
dím si kopnout za FC
Veselou na Bory, nebo 

pěšky prošel Šumavu
ze Špičáku až k Lipnu.
Spal jsem pod širákem,
urazil sto deset kilo-
metrů a na zádech
jsem nesl přes dvacet
kilo. Poslední den jsem
šel po hranicích přes
Trojmezí a Plešný, to
byla nádhera a taková
třešnička na dortu. 

A nějaké větší dobro-
družství s adrenalinem
tě neláká?
V Rakousku jsem si o
prázdninách zkusil
ferraty, to bylo něco
neskutečného. Nahoře
byl výhled na jezero
Mondsee. Žebřík byl
natažený přes pa-
desát metrů hlubokou
propast, prostě nádhe-
ra! Určitě jsem na
ferratách nebyl napo-
sledy, užili jsme si to
maximálně. Měli jsme
toho naplánováno víc,
ale začalo pršet, tak to
skončilo pořádným říz-
kem v Salzburgu.V dresu třetiligového Sokolova.

   Ve futsalové repre.             Ferraty v Rakousku.



OCENĚNÍ
První vícególový střelec
sezony. Proti Povltavské dal
dvě branky v rozmezí šesti
minut a málem za chvíli ještě
zkompletoval hattrick.

U19, ČDD A

ŠIMON DOBRÝ (U19)

FCR - Povltavská 5:1
Góly: 15. Štucaur, 46. Koz-
ler, 55. a 61. Dobrý, 66.
Benajtr Devatenáctka nevěděla, co od utkání čekat, protože s tímto

soupeřem ještě nikdy nehrála. Povltavská fotbalová akademie
postoupila do divize z krajského přeboru.
"V přípravě jsme odehráli dost zápasů, ale samotný start je ně-
co jiného," říkal trenér U19 Peter Horváth. "Na prvním poločase
to bylo znát. Ten byl hodně nekvalitní."
Rokycany se dostaly do vedení v 15. minutě gólem Adama
Štucaura, který vstřelil první soutěžní gól klubu FC Rokycany v
nové sezoně. Výkon oživilo prostřídání v půli, kdy se do hry
dostal i Vítek Císař, který se po třech letech vrátil z Viktorie
Plzeň. Hned po minutě na hřišti se zapojil do akce, kterou
zakončil Štěpán Kozler - 2:0. "To kluky uklidnilo a ve druhém
poločase už měli zápas pod kontrolou," dodal Horváth.
Během dvaceti minut dali domácí čtyři góly a nakonec utkání
ovládli v poměru 5:1. Dvakrát se prosadil Šimon Dobrý, jenž
nebyl daleko od hattricku, ale ve vyložené šanci přestřelil z
malého vápna.

OSTATNÍ TÝMY
Kromě A týmu vstoupily do svých soutěží pouze dorostenecké
celky. Všichni ostatní na zahájení ligy stále čekají. U19 i U17
mají za sebou úvodní kolo proti Povltavské FA.

VÝSLEDKY

Také sedmnáctku čekal neznámý protivník, ale Povltavská se
ukázala jako velmi kvalitní tým.
"Podle soupeřů z loňské sezony jsem přesvědčený, že se tento
klub bude pohybovat na špici tabulky," předpovídá trenér  U17
Jaroslav Ječmen. "Byl opravdu velmi kvalitní."
V prvním poločase byl průběh vyrovnaný a míč se pohyboval
převážně v okolí středového kruhu bez výraznějších šancí. S
přibývajícím časem se víc a víc ukazovaly přednosti hostů, kteří
se do vedení dostali v 51. minutě.
"Nebyli jsme schopní na to zareagovat a v podstatě jsme se
jenom bránili," přiznával Ječmen. "Co se týká nasazení a touhy
po vítězství, tak nemám klukům co vytknout."
V 88. minutě Povltavská rozhodla, dala gól na konečných 0:2.

Sestava: Rychlý - Kozler
(78. Štochl), Horváth Sim.,
Pour, Jedlička (78. Helcl) -
Štucaur, Vondryska (K) -
Dobrý, Tymciv (46. Císař),
Střeleček (46. Benajtr) -
Richtr (72. Tichý)

U17, ČDD A
FCR - Povltavská 0:2
Sestava: Vostatek -
Rychlý Mar., Brandner,
Novák, Volný (60. Kieweg)
- Stejskal (K) (79. Pobuda),
Hájek - Benýšek (79. Brož),
Mašek, Matějovec (46.
Smeták) - Řehoř

U19

U17

"Na úvod sezony to byla
důležitá výhra. Hlavně
to, jak jsme zápas
zlomili ve druhé půli,"
pochvaloval si kapitán
týmu Filip Vondryska.
"Klíčové bylo, že se
nám  do  sestavy  těsně
před utkáním vrátil Simon Horváth."



MINULÝ ZÁPAS A TABULKA
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31 5:1PŘÍBRAM B
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KLUB

Byl to klasický první zápas sezó-
ny. Převažoval spíše bojovný
fotbal, ale to bývá na Petříně
zvykem. Utkání ovlivnily dva mo-
menty - nejprve nešťastné zra-
nění Tomáše Glazera, který
musel už v 19. minutě střídat, a
pak vyloučení Davida Lehkého po
druhé žluté kartě. Oslabení jsme
zvládali dobře, ale v závěru jsme
propadli ve středu hřiště a sou-
peř toho po brejkové situaci
využil. Šance na vyrovnání jsme
si vytvořili, ale neproměnili.

Gól: 87. Provod
ŽK: 5:3
ČK: 0:1
Diváci: 145



HLAVNÍ SPONZOŘI KLUBU

MLADŠÍ ŽÁCIMLADŠÍ ŽÁCI STARŠÍ ŽÁCISTARŠÍ ŽÁCI

TÁBORSKO ROKYCANYVS

NE 27.8. | U12 i U13 - 10:00

VOSS Sokolov • PÍSMO REKLAMA FLORIÁN • JAF HOLZ • Winth 3000 • Modul
Servis • DOFI-MK • Global • Valcano • PM Trávníky Pavel Jiřinec • ZANEX • PC Centrum •

Alexandr Kvídera - GEMINI • GasChem • KURACH • RYTA • Reality Safe Point

HLAVNÍ PARTNEŘI KLUBU

MEDIÁLNÍ PARTNER: Rokycanský deník, MF Dnes
LÉKAŘSKÁ SLUŽBA: CHIROS Rokycany

FYZIOTERAPIE A REHABILITACE: MUDR. Petr Hána a Mgr. Petr Hána

DOROSTDOROST MUŽI BMUŽI B

SLEDUJTE NAŠE SOCIÁLNÍ SÍTĚ  @fcrokycany

NAŠE PŘÍŠTÍ ZÁPASY

OSTATNÍ PARTNEŘI KLUBU

VLAŠIM ROKYCANY

ROKYCANY POVLTAVSKÁVS

ST 30.8. | U15 10:00, U14 - 12:00

NE 13.8. | U19 - 10:00, U17 - 12:15 NE 20.8. | 18:00

ROKYCANYVS CHRÁST ROKYCANYVSDOUBRAVKA


